
Finansudvalget

Til: Uddannelses- og forskningsministeren

Dato: 25. februar 2021

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

Aktstk. 166
Aktstykke om Aarhus Universitets lejemål i det tidligere Aarhus Kommunehospital

Spørgsmål 1
Det fremgår af aktstykket, at der efter indflytningen (2026) vil ske en reduktion på 2,7
m2/STÅ set i forhold til 2020. Hvilke konsekvenser vurderes reduktionen at få for studie-
miljøet, herunder muligheden for at etablere et tilstrækkeligt antal studiepladser i lyset af,
at de studerende angiver, at de allerede nu oplever, at der er for få m2 til de studiepladser
der er behov for på Fuglsangs Allé?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Rune Lund (EL).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Rune.Lund@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Jens Joel
formand
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Offentligt


